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1. W zwiqzku z zamroizeniem kontynuacji budowy trasy migdzyosiedlowej,

lqcz4cej Potudnie zZazamczemna sugestje mieszkanc6w, prosz1 o rozilairente
u4ybudowani a jednokierunkowego lqcanrka zj azlu z ul. I(ntszynskiej do ul.
Broniewskiego przed garaiami Spoldzielni Mieszkaniowej ,,Potudnie ,,. Ten

kr6tki jednojezdniowy odcinek usprawnilby ptynnoSd ruchu drogowego w tym
rejonie miasta

2. W tunelu lqczqcym dworzec kolejowy z osiedlem Potudnie w jego pasie po
pofudrriowej stronie tor6w kolejowych sq wyrwy i ubytki, kt6re nale?ry

wypehrid ,Zeby nie powstawaly wigksze. Poprawi to estetykg oraz komfort
poruszania sig mieszlcaric6w naszego miasta-

3. Jaka jest la6tkotnvala sytuacja gospodarowania skladowiskiem odpad6w
komunalnych na Machnacnt.Czy firma PGK ,,Saniko" iUrz4d Miasta
prz)'st4pi4 do rozbudowy skladowiska w ramach terenu, kt6.y on posiada, eT
teZ podjgto starania o lvykup s4siednich dzialek w celu rozbudowy tego
zakladu.

4. Proszg o qpehrienie ubytk6w w jezdni wiadulctu na ul Wroniej. Lekki
przebieg nmy sprzy'ja wczesnym naprawom, co r6wnieZ uplywa na miejsze
koszty remont6w bie24cych.

5. ProszE o wypetnienie ubytk6w na nawierzchni ulicy Kruszyiskiej na odcinku
od ul.. Dziewinskiej do alei Kr6lowej Jadwigi.

6. Proszg o informacjg - jaki byt stan zatrudnienia w spolce MPEC na koniec
lipca 2018r. i na koniec listopada 2018r. Jednoczn$nie proszg o inforrracjg jaki
byl fundusz plac na koniec lipca i na koniec listopada 2018r. w tej spolce.

7, Proszg o infonnacjg, jaki byl koszt wydatkow w poszczeg&tych sp6lkach

^ miejskich na reklamg i sponsoring w 2018r.
($ Kibice kosryk6wki w naszym mie$cie pytajq co sig dzieje z obietaicami pana

prczydenta z jesiennej kampanii wyborcznj dotycz4ca zapisania w budZecie

miasta na 201h. lovoty 2 milion6w zl. na klub koszyk6wki ,$nwil"
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